

Cross Border - Campaign T&Cs (Period: 30th March 2025 to 30th April 2025)

1.The campaign is valid from 30th March 2025 to 30th April 2025 .

- 2. Only selected OAB Debit, Credit, and Prepaid cards are eligible to participate in the Visa Cross Border campaign.
- 3. Only the card (last 4 digits) mentioned in the SMS notification is eligible for participation, provided the spend criteria are met.
- 4. Any Credit Card Present cross-border transaction conducted in any country other than Oman is eligible.
- 5. Any Debit or Prepaid Card Present cross-border transaction conducted in any country other than Oman and GCC countries is eligible.
- 6. Transactions made using Apple Pay or Samsung Pay will not qualify.
- 7. Customers who meet the spend criteria of OMR 150 during the campaign period will receive a Booking.com travel voucher worth USD 50 (OMR 19).

حملة فيزا عبر الحدود -الشروط والأحكام (الفترة: التاريخ ٣ مارس ١٩٥٩ إلى ٣ أبريل ١٢٥)

۱۱. الحملة سارية من ۳۰ مارس إلى ۳۰ أبريل ۲۵۰۰.

 بطاقات الخصم والائتمان والدفع المسبق المختارة من بنك عُمان العربي مؤهلة للمشاركة فى حملة فيزا عبر الحدود.

٣. (آخر ٤ أرقام) من البطاقة المذكورة في إشعار الرسائل النصية القصيرة هي فقط المؤهلة للمشاركة، شريطة استيفاء معاسر الإنفاق.

- أي معاملة دولية باستخدام بطاقة ائتمان (بطاقة مدين أو بطاقة دفع مسبق) تُجرى في أي دولة غير عُمان مؤهلة للمشاركة.
- ٥. أي معاملة دولية باستخدام بطاقة مدين أو بطاقة دفع مسبق تُجرى في أي دولة غير عُمان ودول مجلس التعاون الخليجي مؤهلة للمشاركة.
- 1. المعاملات التي تتم باستخدام Apple . المعاملات التي تتم باستخدام Pay أو Pay غير مؤهلة للمشاركة.

۷. سیحصل العملاء الذین یستوفون معاییر الإنفاق البالغة ۱۵۰ ریال عُماني خلال فترة الحملة على قسیمة سفر من Booking.com بقیمة ۵۰ دولارًا أمریکیًا (۱۹ ریال عُمانی).



8. Customers who meet the spend criteria of OMR 350 during the campaign period will receive a Booking.com travel voucher worth USD 100 (OMR 38).

٨. سيحصل العملاء الذين يستوفون معايير الإنفاق البالغة ٣٥٠ ريال عُماني خلال فترة الحملة على قسيمة سفر من Booking.com بقيمة ١٠٠ دولار أمريكي (٣٨ ريال عُماني).

9. Spend amounts and rewards will be calculated based on the interbank USD exchange rate applicable at the time of purchase or reward payout.

٩. سيتم احتساب مبالغ الإنفاق والمكافآت
بناءً على سعر صرف الحولار الأمريكي بين
البنوك المطبق وقت الشراء أو صرف
المكافآت.

10. OAB will issue unique Booking.com travel voucher codes at the end of the campaign, but no later than 20th June 2025.

ا. سيُصدر بنك عُمان العربي رموز قسائم سفر فريدة من Booking.com في نهاية الحملة، على ألا يتجاوز ذلك تاريخ ١٠ يونيو ٥٠١٠.

11. If not redeemed (added to the user's wallet within the merchant partner account), the vouchers will expire within three months of issuance.

اا. في حال عدم استرداد القسائم (إضافتها إلى محفظة المستخدم ضمن حساب الشريك التجاري)، ستنتهي صلاحيتها خلال ثلاثة أشهر من تاريخ الإصدار.

12. OAB may periodically announce similar promotions through various channels.

١٢. قد يُعلن بنك عُمان العربي دوريًا عن عروض ترويجية مماثلة عبر قنوات مُختلفة.

13. Oman Arab Bank reserves the right to modify, suspend, or terminate the campaign, in whole or in part, at any time without prior notice. Any changes will be communicated through appropriate channels.

ال يحتفظ بنك عُمان العربي بالحق في تعديل أو تعليق أو إنهاء الحملة، كليًا أو جزئيًا، في أي وقت دون إشعار مُسبق. سيتم الإبلاغ عن أي تغييرات عبر القنوات المُناسبة.

14. OAB will not be a party to any disputes between the cardholder and Booking.com, which may have different policies and trade practices governing such matters. The Bank will not be held responsible for any discrepancies in customer expectations.

3ا. لن يكون بنك عُمان العربي طرفًا في أي نزاعات بين حامل البطاقة وBooking.com، حيث قد تختلف سياساتهما وممارساتهما التجارية في مثل هذه الأمور. ولن يكون البنك مسؤولًا عن أي اختلافات في توقعات العملاء.



15. By participating in this campaign, cardholders agree to abide by these terms and conditions.

 ١٥. بالمشاركة في هذه الحملة، يوافق حاملو البطاقات على الالتزام بهذه الشروط والأحكام.

16. Oman Arab Bank shall not be liable for any loss or damage arising directly or indirectly from the campaign, including but not limited to any financial loss or damage caused by the use or misuse of the cashback rewards.

الن يكون بنك عُمان العربي مسؤولاً عن أي خسارة أو ضرر ناتج بشكل مباشر أو غير مباشر عن الحملة، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر أي خسارة أو ضرر مالي ناتج عن استخدام أو إساءة استخدام مكافآت الاسترداد النقدى.

17. These terms and conditions are governed by the laws of the Sultanate of Oman. Any disputes arising out of or in connection with these terms shall be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of the Sultanate of Oman.

۱۷. تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين سلطنة عُمان. أي نزاعات تنشأ عن أو تتعلق بهذه الشروط والأحكام تخضع للاختصاص القضائى لمحاكم سلطنة عُمان.

18. For any inquiries or assistance related to the campaign, cardholders can contact OAB's Fil Khidma Call Center at +96824754444.

١٨. لأي استفسارات أو مساعدة بخصوص الحملة، يمكن لحاملي البطاقات التواصل مع مركز خدمة الاتصالات - في الخدمة التابع لبنك عُمان العربي على الرقم 33330014.